
TATJANA ŠUŠTERŠIČ O TEKMOVANJIH INVALIDOV

Množica prijetnih vtisov in doživetij
S Tatjano Šušteršič, ki se že vrsto let uspešno udeležuje

evropskib športnih prvenstev — pa seveda tudi dragih medna-
rodnih telunovanj za invalide paraplegike in tetraplegike, sva se
sprva pravzparav hoteli pogovarjati o evropskem prvenstvu na
Dunaju. Toda do pogovora je prišlo šele v začetku septembra,
ko je od evropskega prvenstva minilo že skoraj mesec dni. Vtise
z Dunaja so spodrinila nova doživetja, kajti Tatjana se je od 24.
do 30. avgusta udeležila srečanja invalidov paraplegikov in te-
traplegikov iz Vzhodne Nemčije, Čehoslovaške in Jugoslavije,
ki so ga letos že tretjič organizirali Čehoslovaki v spomin dr.
Vladimira Knapke.

Letošnje srečanje, na kate-
rem je naše zastopstvo štelo
22 ljudi (tekmovalci in
spremljevalci), je bilo v manj-
šem mestu Ostrava v bližini
poljske meje. »Veliko sem
videla, veliko doživela, začu-
tila sem, kaj je skupnega nam
in Čehoslovakom, pa tudi v
čem se razlikujemo,« je pri-
povedovala Tatjana še pod
vtisom njihove gostoljubnosti
in odprtega, prijaznega obna-
šanja. Medtem ko je bil
Dunaj bolj športno srečanje,
je to tekmovanje pomenilo
spoznavanje novih ljudi in
navezovanje stikov med
njimi. Izmenjali so si naslove,
kar je med invalidi v navadi.
Pogovarjali so se, imeli so več
skupnoih izletov, ogledovali
trgovine, muzeje in druge
znamenitosti teh krajev. Jezi-
kovnih preprek, vsaj med
njimi in Čehoslovaki, sko-

rajda ni bilo.
Tatjana je na Čehoslova-

škem morala tekmovati kar v
moški konkurenci, ker v svoji
kategoriji invalidnosti ni
imela nasprotnic. Čeprav so
ji kot ženski pri rezultatih
prišteli fiekaj točk več, njeni
dosežki niso zadostovali za
boljše uvrstitve. Kljub temu
pa je presenetila trenerja in
predvsem sebe, ko je v na-
miznem tenisu med štirinaj-
stitni ženskami zasedla tretje
mesto. V namiznem tenisu je
tekmovala izjemoma, saj se je
doslej s tem športom ukvar-
jala le priložnostno. »Najbrž
pa se bom potem, ko bom
prestara za tekmovanje v at-
letskih disciplinah, preusme-
rila v namizni tenis. Ta uspeh
mi je spodbuda za naprej,«
razmišlja Tatjana.

Nasploh je Tatjana Šušter-
šič s svojimi letošnjimi rezul-

tati kar zadovoljna. Desetega
januarja si je namreč zlomila
nogo, tako da se ni mogla
udeležiti običajnih priprav
reprezentance v Umagu. Va-
diti je začela kasneje kot na-
vadno, toda ker ima kondici-
jo, je hitro nadoknadiia za-
mujen čas. Iz evropskega pr-
venstva, ki je sicer vsafco
drugo leto in se ga je tokrat
udeležilo 17 držav, se je vrnila
sštirimi srebrnimi medaljami.
Dobila jih je v hitrostni vožn ji
z invalidskim vozičkom na
100 metrov, pa v metanju
diska, krogle in kopja. Evrop-
sko prvenstvo na Dunaju je v
celoti prineslo naši 14-član-
ski, pomlajeni reprezentanci,
v kateri je bilo 5 žensk, 26
raznih medalj.

Zanimanje za šport med in-
validi zadnja leta narašča. To
je ena izmed oblik njihovega
vključevanja v družbo. Če-
prav je denarja tudi za U
namen manj kot včasih, pa bo
treba poiskati način, da ta de-
javnost ne bo zamria. Tako
misli tudi Tatjana. Šport nn-
di vsakemu človeku veliko
osebnega zadovoljstva, inva-
lidu pa pomeni hkrati tudi
utrjevanje njegovih lelesnih
moči, tako da je bolj zdrav in
manj odvisen od drugih.
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